广州流花宾馆

广州流花宾馆集团股份有限公司(简称"广州流花宾馆")是岭南

集团旗下四星级商务会展酒店,1972年10月开业,2005年被评定为

四星级饭店。宾馆位于流花地区服装批发采购、物流之中心地带,与

广州火车站、省市汽车客运站、地铁二/五号线、机场快线巴士站及

各大服装批发市场相邻,商贸发达,交通便利。宾馆拥有 240 间客房,

设有中、西餐厅和会展中心,其他配套设施及服务一应俱全。 宾馆提

供宽带上网和 WIFI 服务。

Liuhua hotel is located in the fashion center of Guangzhou Yuexiu

district, which is close to the Guangzhou railway station the garment

wholesale and logistics market the provincial and municipal coach

terminal, the metro station and the airport express bus station. It is a 4

star executive & exhibition hotel which outshines others in the

flourishing business areas in Guangzhou. Liuhua Hotel has the

advantages of superior geographical position, convenient

transportation,comfortable and complete service facilities

people-oriented quality service, all of which make it become the LN Hotel

Elite Brand owned by Guangzhou Lingnan International Enterprise Group

Co.,Ltd.

距离会场位置(中国大酒店): 1000m

Distance from venue: 1000m









广州流花宾馆集团股份有限公司

GUANGZHOU LIUHUA HOTEL GROUP CO.,Ltd.

广州环市西路 194 号

194 Huanshi Road W., Guangzhou, P,R. China

欧阳丽明 Lily